

CANADA

As the proud outfitter of the Canadian Pan Am and Parapan Am Team clothing, our vision for the TORONTO 2015 Games is simple: provide our world-class team clothing that represents pride, confidence and the spirit of being Canadian. Each piece is modern, confident and Canadian. The uniforms were inspired by the 50th anniversary of the Canadian flag and the beauty of the maple leaf. It is a symbol that speaks volumes and one that unites us all. Hudson's Bay is honoured to support our Canadian Pan Am and Parapan Am Athletes.

En tant qu'habilleur officiel des équipes canadiennes participant aux Jeux panaméricains et aux Jeux parapanaméricains, notre vision pour TORONTO 2015 est fort simple : fournir à nos équipes de calibre mondial des vêtements qui illustrent la fierté, l'assurance et la nature profonde des Canadiens. Chaque article de confection canadienne respire la modernité et la confiance en soi. Les uniformes sont inspirés du 50^e anniversaire du drapeau canadien et de la beauté de la feuille d'érable. C'est un symbole percutant à l'effet rassembleur. La Baie d'Hudson est fière de soutenir nos athlètes aux Jeux panaméricains et parapanaméricains.



OFFICIAL OUTFITTER — HABILLEUR OFFICIEL



JESSICA ZELINKA
Athletics – Heptathlon & 100m Hurdles
Athlétisme - Heptathlon et 100 m haies







KATERINE SAVARD
Aquatics – Swimming
Sports aquatiques – Natation















CANADA

A woman with long, dark, wavy hair is shown in profile, facing left. She is wearing a bright red jacket. On the back of the jacket, the word "CANADA" is printed in a white, stylized, outlined font. The background is a plain, light gray wall.

CANADA